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Protokół Nr LV/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 27 kwietnia 2023 roku 

Obrady LV sesji rozpoczęto 27 kwietnia 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:39 

tego samego dnia (obrady zdalne). 

Przed otwarciem sesji Przewodniczący Rady zaproponował uczczenie minutą ciszy pamięć 

Marka Zielskiego - Wieloletniego Przewodniczącego Rady Gminy Czosnów, działacza 

samorządowego i wspaniałego człowieka. 

Następnie Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych, obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

LV sesja Rady Powiatu Nowodworskiego, odbywająca się w dniu dzisiejszym, została zwołana 

na podstawie art. 15zzx pkt 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach 

zawiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2021 poz. 2095 z póź.zm.) 

W okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego mogą zwoływać i odbywać sesje, a także podejmować 

rozstrzygnięcia, w tym uchwały, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 09:00 

otworzył LV sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LV sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 

16 radnych (19 radnych statutowy skład Rady Powiatu Nowodworskiego). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Radosław Kasiak 
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4. Mariusz Kraszewski 

5. Katarzyna Kręźlewicz  

6. Anna Maliszewska  

7. Anna Małecka 

8. Marcin Manowski 

9. Zbigniew Niezabitowski 

10. Monika Nojbert 

11. Grzegorz Paczewski  

12. Adam Szatkowski 

13. Zdzisław Szmytkowski 

14. Dariusz Tabęcki 

15. Mariusz Torbus 

16. Mariusz Ziółkowski  

Nieobecni: Krzysztof Kapusta, Kamil Szafrański, Jan Serwatka. 

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum 

Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim; Marek Rączka - dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Dworze Mazowieckim. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LV sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia porządku LV sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, 
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Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz 

Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, 

Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kapałka 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LIV/23 z dnia 30.03.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik nr 

3 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz 

Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, 

Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Manowski 
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NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański. 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/333/2023 w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (projekt uchwały załącznik nr 4 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Anna Małecka – do budżetu wprowadzamy kwotę 2,600tys.zł dla szpitala, poprosiła 

Dyrektora Nowodworskiego Centrum Medycznego o informację dotyczącą planowanego 

remontu oddziału chirurgii, czy ma to związek z pozyskanymi środkami z Urzędu 

Marszałkowskiego w kwocie 4mln.zł. 

- Przewodniczący Rady - zaproponował udzielenie odpowiedzi odnośnie remontu w punkcie 

sprawy różne. 

- Anna Krawczak – główna księgowa budżetu – poinformowała, że jeśli chodzi o kwotę 

2 600 000zł wprowadzane na dzisiejszej sesji, to dotyczy to kwoty 4mln.zł, umowa była 

podpisana z Urzędem Marszałkowskim. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz 

Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, 

Mariusz Ziółkowski  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Maliszewska  

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/334/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2023 rok. 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości, stanowiącej własność Powiatu Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik 

nr 5 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości, stanowiącej 

własność Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/335/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na bezprzetargowe zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości, 

stanowiącej własność Powiatu Nowodworskiego. 

 

4) nadania Statutu Nowodworskiemu Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim 

(projekt uchwały załącznik nr 6 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie nadania Statutu 

Nowodworskiemu Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski , Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/336/2023 w sprawie nadania 

Statutu Nowodworskiemu Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim. 

5) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego 

w Nowym Dworze Mazowieckim  (projekt uchwały załącznik nr 7 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/337/2023 w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego 

w Nowym Dworze Mazowieckim. 

6) przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2023-2025 (projekt 

uchwały załącznik nr 8 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2023-2025. 



8 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, 

Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz 

Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, 

Mariusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Kasiak 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/338/2023 w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2023-2025. 

7) powierzenia przez Powiat Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową nr 

2409W Pomiechówek - Nasielsk w związku z realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej 

multimodalnej mobilności w gminie Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy” 

(projekt uchwały załącznik nr 9 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie powierzenia przez Powiat 

Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową nr 2409W Pomiechówek - 

Nasielsk w związku z realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej multimodalnej mobilności 

w gminie Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/339/2023 w sprawie powierzenia 

przez Powiat Gminie Pomiechówek zadania zarządzania drogą powiatową nr 2409W 

Pomiechówek - Nasielsk w związku z realizacją projektu „Rozwój zrównoważonej 

multimodalnej mobilności w gminie Pomiechówek i obszarze funkcjonalnym Warszawy”.  

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik nr 10 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  
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NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/340/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowodworskiego. 

9) zajęcia stanowiska w przedmiocie wprowadzenia systemowych rozwiązań w obszarze 

ochrony zdrowia (projekt uchwały załącznik nr 11 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zajęcia stanowiska 

w przedmiocie wprowadzenia systemowych rozwiązań w obszarze ochrony zdrowia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Kapusta, Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LV/341/2023 w sprawie zajęcia 

stanowiska w przedmiocie wprowadzenia systemowych rozwiązań w obszarze ochrony 

zdrowia. 

Raport z przeprowadzonych głosowań załącznik nr 12 do protokołu. 
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5. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2022/2023 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poinformował, że informację Rada Powiatu 

przyjęła. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 rok - załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu przyjęła bez 

uwag dokument pn. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 

7. Realizacja zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 2022 roku - załącznik nr 

15 do protokołu. 

Głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poinformował, że informację Rada Powiatu 

przyjęła. 

8. Interpelacje i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – poinformował, że wpłynęła interpelacja radnych: Elżbiety Kapałki, 

Anny Małeckiej, Marcina Manowskiego, po zakończeniu sesji zostanie przekazana do 

Starosty Nowodworskiego.  Wpłynęły również zapytania radnej Elżbiety Kapałki, które 

również zostaną przekazane zgodnie z właściwością. 

- Elżbieta Kapałka – odnośnie złożonych zapytań poinformowała, że zwróciła się o udzielenie 

informacji kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi powiatowej na odcinkach Górki –

Kampinos oraz  Górki – Sowia Wola. Droga jest bardzo zniszczona, na co zwracają uwagę 

mieszkańcy. W ostatnim kwartale 2021 roku była informacja, że w roku następnym będzie 

wykonana naprawa drogi, niestety nie została wykonana. Jako powód były podawane braki 

uregulowania kwestii własnościowych na niektórych jej odcinkach. 

Drugie złożone zapytanie dotyczy kiedy zostanie przeprowadzony remont drogi Stanisławów 

– Nowiny. Na ten cel otrzymaliśmy środki rządowe, miał być przeprowadzony przetarg, 

pytała o to na sesjach, obecnie prosi o odpowiedź pisemną. 

- Anna Małecka – poinformowała, że złożona interpelacja jest z inicjatywy Pani Elżbiety 

Kapałki, dotyczy wydłużenia godzin pracy Starostwa w poniedziałki i środy do godziny 18. 

W związku z remontem drogi S7 mieszkańcy Czosnowa i Leoncina mają problem z dojazdem 

do urzędu.    

- Elżbieta Kapałka – zwróciła się z prośbą o uruchomienie więcej czynności za pomocą 
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internetu przez Urzędników pracujących w Starostwie. Ostatnio spotkała się z sytuacją kiedy 

pracownik Wydziału Komunikacji mógłby skontaktować się z mieszkańcem w celu 

przekazania dokumentów, natomiast wysłał pismo pocztą, jedna wysyłka to koszt około 10zł, 

a wysłane były dwa razy. Z klientem jest możliwość kantaku mailowego lub telefonicznego. 

Kontakt za pomocą wysyłanych pocztą pism znacznie wydłuża czas załatwiania sprawy. 

Obecnie w sytuacji kiedy bardzo wydłużył się czas dojazdu do Starostwa, a Urząd stawia na 

załatwianie spraw  osobiście, tradycyjnymi metodami, prosi o wydłużenie pracy Urzędu. 

- Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że nie wszystkie sprawy można załatwić za pomocą 

telefonu czy maila, są procedury że pismo musi być wysłane pocztą.    

9. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady - załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosów nie zabrano. 

10. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – poinformował, że pisma jakie wpłynęły do Rady zostały przekazane 

Radnym. 

- Anna Maliszewska – w ostatnim czasie spotkali się z Panem Wicestarostą na drodze 

powiatowej Czosnów – Sowia Wola, rozmawiali o miejscach, które wymagają pilnej 

interwencji. Ponownie prosi Zarząd i Pana Wicestarostę o zajęcie się tą sprawą. W drodze są 

dziury stwarzające duże niebezpieczeństwo dla użytkowników. Fragmentami droga wymaga 

gruntownego remontu z powodu zniszczeń jakie spowodowały długie zastoiny wody. 

Naprawy wymaga również droga Czosnów – Łomna. 

Drogi, po okresie zimowym, są w fatalnym stanie, bardzo prosi o wyremontowanie, 

w pierwszej kolejności drogi w Czosnowie. 

- Elżbieta Kapałka – obecnie trwa remont drogi ekspresowej na odcinku Płońsk – Czosnów, 

zostały wyznaczone objazdy, jeden objazd zaczyna się w Dębinie w kierunku Kazuń Bielany. 

Czy jest to droga powiatowa? Jeśli tak, to czy została przeprowadzona inwentaryzacja po 

zamknięciu tej drogi, zburzeniu wiaduktu, jeżeli chodzi o oznakowanie drogi? Jest tam 

ścieżka rowerowa, oznakowanie zostało zdjęte. Jadąc z drugiej strony od Kazunia Bielany nie 

ma informacji, że po przeciwnej stronie jest ścieżka rowerowa. Jadący z przeciwka nie widzą 

oznakowania, mogą uznać, że jest to szeroka droga, nie stosują się do oznakowania 

poziomego, oznakowanie powinno zostać uzupełnione.  
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Kolejne pytanie dotyczy remontu dróg, kiedy jest planowane usunięcie dziur z dróg 

powiatowych? 

- Paweł Calak – wicestarosta – została przeprowadzona procedura przetargowa na cząstkowe 

remonty dróg powiatowych, postępowanie nie zostało rozstrzygnięte z powodu braku 

kompletu dokumentów ze strony wykonawców. Podjęta została decyzja o przesunięciu 

40 000zł na prace interwencyjne, zostało zlecone usunięcie ubytków w drogach 

powiatowych. Remont się już rozpoczął, mają zostać usunięte największe ubytki. Kolejny 

przetarg na cząstkowe remonty dróg będzie ogłoszony w piątek. 

Droga o którą pytała Pani Kapałka, jest drogą powiatową. Oznakowanie pionowe będzie 

sprawdzone i uzupełnione w przypadku jego braków. 

- Anna Małecka – podziękowała za uruchomienie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 

Morawicza i Miłej. Natomiast ma zgłoszenia od mieszkańców w sprawie chodnika po stronie 

Kauflandu, od stacji do ulicy Miłej, że zrobiło się tam niebezpiecznie. Jeżdżą rowerzyści, 

hulajnogi, piesi muszą schodzić na ulicę, co powoduje zagrożeniem potrącenia przez 

samochód. Nie ma odgraniczenia chodnika od ulicy, a jest takie po drugiej stronie ulicy, gdzie 

jest ścieżka rowerowa. Prosi o pochylenie się nad tym problemem i znalezienie rozwiązania 

umożliwiającego bezpieczne korzystanie pieszych z chodnika. 

Kolejna sprawa związana z uruchomieniem sygnalizacji dotyczy mieszkańców osiedla nr 9 

przy ulicy Miłej. Chcąc się dostać na obwodnicę mijają światła przy BP, jadą ulicą 

Jarzębinową, wyjazd z tej ulicy na drogę wojewódzką jest niedookreślony, brak jest pewności 

czy można z niego korzystać, czy też nie. Czy jest możliwość poszerzenia tego wyjazdu i 

wykonania go w sposób prawidłowy? 

Następnie Pani Małecka poprosiła Pana Dyrektora Nowodworskiego Centrum Medycznego 

o informację dotyczącą budżetu na remont w szpitalu na dzień dzisiejszy. 

- Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego – poinformował, że 

mowa jest o dwóch remontach. Podziękował Zarządowi, że w tak trudnych czasach udało się 

znaleźć pieniądze na dokończenie remontu bloku operacyjnego, sterylizacji i OJOM-u. 

Zostaną dokończone prace budowlane i zakupiony sprzęt medyczny. W lipcu – sierpniu 

będzie ta część gotowa do użytkowania.  

Jeśli chodzi o remont chirurgii, to Zarząd Powiatu złożył wniosek do samorządu 

wojewódzkiego, szpital otrzymał kwotę 4 000 000zł, wkład własny organu założycielskiego to 

kwota 2 000 000zł. Inwestycja jest przewidziana na końcówkę tego roku, cały kolejny rok i 
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pierwszą połowę następnego roku. Po podpisaniu umowy będzie ogłoszone postępowanie 

przetargowe. Za kwotę 6 000 000zł będzie wyremontowany oddział chirurgii. Dzięki temu za 

2 – 2,5 roku cały szpital będzie zmodernizowany, będzie mógł działać zgodnie z przepisami 

prawa, co jest bardzo ważne zarówno dla pracowników, jak i głównie dla pacjentów. 

- Paweł Calak – wicestarosta – poinformował, jeśli chodzi o wyjazd z ulicy Jarzębinowej, to 

wie, że miasto czyni duże starania, aby ten wyjazd został zrobiony. Nie zna dokładnie sprawy, 

ale podobno są jakieś przeszkody ze strony Zarządu Dróg. 

Odnośnie ścieżki rowerowej i kolizji z pieszymi, postara się to dokładnie sprawdzić, czy jest 

możliwość zmiany organizacji ruchu, aby zwiększyć bezpieczeństwo pieszych. 

- Katarzyna Kręźlewicz – podziękowała Przewodniczącemu Rady, że rozpoczął dzisiejszą sesję 

wspomnieniem śp. Marka Zielskiego. Dodała, że na stronie Gminy Czosnów umieszczony jest 

życiorys i osiągnięcia Pana Marka, szczególnie te związane z działalnością na naszym terenie. 

- Anna Małecka – poprosiła o potwierdzenie, że Powiat przeznaczył na remonty w szpitalu 

łącznie kwotę 4 600 000zł? 

- Jacek Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego – poinformował, że 

w tym momencie szpital otrzymał 2 600 000zł – jest to brakująca kwota na zakończenie 

obecnych remontów. W przypadku remontu chirurgii podpisana będzie umowa 

z samorządem województwa, finansowanie rozłożone jest na okres 3 lat. Prawdopodobnie 

Powiat będzie musiał przewidzieć i wyłożyć środki w roku przyszłym i następnym. 

- Elżbieta Kapałka – nawiązując do dyskusji w sprawie sytuacji szpitala nowodworskiego, 

podziękowała Panu Dyrektorowi za profesjonalne podejście personelu medycznego do osób 

chorych. Dodała, że Warszawa mogłaby się powstydzić w porównaniu z tym jak jest tutaj 

podejmowana opieka nad chorymi. 

- Przewodniczący Rady – poinformował, że kolejna sesja planowana jest w dniu 31 maja 

2023r. Przypomniał o kończącym się wkrótce terminie na złożenie oświadczenia 

majątkowego. Następnie poprosił o informację kiedy planowane jest otwarcie budowanego 

punktu obsługi interesanta. 

- Paweł Calak – wicestarosta – poinformował, że formalne zakończenie inwestycji planowane 

jest na koniec czerwca. 

- Innych głosów nie zabrano. 



15 

 

11. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godz. 09:39 zamknął obrady LV sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski 

Przygotowała: Mariola Tomaszewska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


